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Per-Erik Lorentzon

Från: Lisa <lisa.karlsson.vgd@hotmail.com>
Skickat: den 9 maj 2022 22:12
Till: Per-Erik Lorentzon
Ämne: Svenarums Skola

Hej,  
 
Jag har mailat Sofia Isaksson om situationen på Svenarums skola. Jag vet att hon gör så gott hon kan, men hon har 
inte tillräckligt med resurser eller befogenheter till att det ska bli en märkbar förändring.  
Linnea Fast slutar efter sommaren och idag fick jag höra att en av fritidspedagogerna är långtidssjukskriven. Tre 
månader innan skolstart söker vi alltså 2 st lärare till F-3 samt en fritidspedagog. Fritidspedagogen som är klar till 
hösten, måtte den bara vilja stanna nu när det ser ut som det gör.  
Jag har förstått och sett att lärarna/fritidspersonalen sliter som djur. De har varit för få på fritids och har då fått 
täcka upp för varandra då inga vikarier finns. De har bett om hjälp men inte fått gehör, vilket nu har lett oss hit - 
fantastiska pedagoger som säger upp sig, fantastiska pedagoger som inte orkar mer! 
 
Till hösten kommer det vara (vad jag förstått) 31 st barn på fritids, och det verkar som att ni planerar att två tjänster, 
en på 100% och en 75%, räcker till dessa barn. Hur har ni tänkt där? Ska de jobba ensamma med alla barn flera 
timmar om dagen? Det har inte fungerat nu och det kommer inte fungera då. 
OM ni nu VERKLIGEN vill ha en skolverksamhet på landsbygden, se då till så att de som arbetar där får rätt 
förutsättningar. Så att de som vill vara där stannar. Lyssna på dem, de säger att de är för få! Minst en tjänst till på 
50% måste ni sätta till på fritids. Det är våra barn detta gäller! Barnen och vi älskar Svenarums skola och det SISTA vi 
vill är att skolan läggs ned. Men vad blir det för skolverksamhet om det inte finns tillräckligt med personal? 
Jag ser fram emot ert svar snarast. Är det inte du som sitter med dessa frågor får du gärna återkomma till mig vilka 
jag ska kontakta. 
 
Mvh Lisa Johansson 
Mamma till två barn i Svenarum  
 
Skickat från min iPhone 


